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Vragen van de fractie van Waterland Natuurlijk  aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden op 11 juni 
2019): 
 
 

Naar aanleiding van het krantenbericht in het NHD d.d. 06-06-2019 over de dijkversterking bij Uitdam 

heeft de fractie van Lokale partij WaterlandNatuurlijk de volgende vragen; 

 
Vraag 1 

Heeft het college kennis genomen van het krantenbericht? 
 
Vraag 2 

Is het college het met ons eens dat de dijkversterking zo min mogelijk overlast moet veroorzaken voor 

de inwoners van Uitdam? 
 
Vraag 3 

In de krant wordt bericht van een eenvoudiger en duurzamer manier om de dijk te versterken en dat de 

dijk dan niet voor 3 jaar dicht hoeft. Is het college bereid om contact op te nemen met de Alliantie over 

deze andere aanpak die minder overlast zou veroorzaken? (Immers het budget speelt geen rol meer 

maar wel aan de orde is dat er zo min mogelijk overlast moet zijn voor de inwoners van Waterland). 
 
 
 


